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My mieszkaricy frriasta Wloclawek a zarazem dziatkowicze Rodzinnego ogrodu
Dziatkowego ,,KIOS" we Wloclawku zwracamy siq z uprzejmq pro6bq w formie Petycji o pomoc i wsparcie

naszych pr6ib i podad kierowanych od kilku lat do Pana Prezydenta i Unqdu Miasta, MZUKID w sprawie

utwardzenia - poloienio dywanika asfoltowego w ul. Spokojnej no odcinku od bramy ogrodu
dziolkowego ,,Groniczna" i dalej okolo 2O0 mb od skny2owanio z ul. Granicznq do przynajmniej drugiej
bramy noszego ogrodu dziolkowego 'Klos" ul. Spokojna. Ten odcinek drogi okolo 200 mb jest w
katastrofalny calkowicie gruntowy,dziury wyboje nier6wnoici bardzo duie i glqbokie ijest trudny do
przejechania, przy tym kurz niesamowity przedostaje siq na dzialki a doraine naprawy nie przynoszE

^ efektu uiytkowania i niepotrzebnie generujA koszty i wydatek dla Urzqdu Miasta. Taki stan rzeczy jest od

! tittu lat i nie moiemy uprosii Urzqdu Miasta Wloclawek by nam pom6gi i utwardzil dojazd do ogrod6w.
Dlatego postanowili5my podczas Walnego Zgromadzenia Dzialkowc6w naszego ogrodu wystqpi6 do
Pafstwa Radnych Rady Miasta jako naszych przedstawicieli o przyjqcie iuwzglqdnienie naszej Petycji za

stusznq co da moiliwoS6 i pozwoli Panu Prezydentowi wykonai w bieiqcym roku utwardzenie asfaltem
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tego odcinka drogi tym bardziej, ie jest to niedu2y wydatek.
Liczymy na poparcie naszej pro5by ze strony Szanownych Paristwa Radnych z co z g6ry dziqkujemy.

W zalaczeniu zdlecia obrozuioce stan drooi o k6ra utwardzenie prosimv.
Petvcie naszo podolsuiemv wlasnorecznie proszoc Szonownvch Rodnvch o uwzolednlenie i pomoc.


